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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan működik az Arany János Tehetséggondozó Program?" címmel a Házszabály 91 .
§-a alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Arany Jánosról elnevezett tehetséggondozó programcsalád egyike azon programoknak ,
amely a polgári kormány óta megőrizte folytonosságát .

Kérem szíveskedjék tájékoztatni arról, hogy 2006 óta

- évente hány diák vesz részt benne?
- hány intézmény működik közre benne?
- évente mekkora összeget fordított erre a célra a kormány?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .
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